

Title (en)

3-(4-(1,3-Diazacycloalkene-2-yl)-phenyl)-1,2-benzisothiazoles, process for their preparation and medicaments containing them.

Title (de)

3-(4-(1,3-Diazacycloalken-2-yl)-phenyl)-1,2-benzisothiazole, Verfahren zu ihrer Herstellung und diese enthaltende Arzneimittel.

Title (fr)

3-(4-(1,3-Diazacycloalcen-2-yl)-phenyl)-1,2-benzisothiazole, procédé pour leur préparation et médicaments les contenant.

Publication

**EP 0000727 A1 19790221 (DE)**

Application

**EP 78100498 A 19780726**

Priority

DE 2734882 A 19770803

Abstract (en)

[origin: US4206217A] 3-[4-(1,3-Diazacyclo-2-yl)]-1,2-benzisothiazoles, their addition salts with acids, their manufacture, and pharmaceutical formulations which contain these compounds as active ingredients and which may be used for the pharmacotherapy of cardiac arrhythmias.

Abstract (de)

Verbindungen der Formel I <IMAGE> in der R ein Wasserstoffatom, einen Alkylrest mit 1 bis 4 C-Atomen, einen Alkoxyrest mit 1 bis 3 C-Atomen, ein Halogenatom oder eine Nitro- Gruppe bedeutet und Y ein Brückenglied der Formel <IMAGE> darstellt und deren Säureadditionssalze, deren Herstellung und pharmazeutische Zubereitungen mit diesen Verbindungen als Wirkstoffen, die zur Pharmakotherapie von Herzrhythmusstörungen verwendet werden können.

IPC 1-7

**C07D 417/10**; **A61K 31/425**; **A61K 31/505**

IPC 8 full level

**A61K 31/425** (2006.01); **A61K 31/505** (2006.01); **C07D 275/04** (2006.01); **C07D 417/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**C07D 275/04** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

[A] CHEMICAL ABSTRACTS, Vol. 58 (1963) 11340c; & Ric. Sci. Rend., Ser. B2, 117-8 (1962)

Cited by

US2017233199A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0000727 A1 19790221**; **EP 0000727 B1 19800820**; AT 364841 B 19811125; AT A559778 A 19810415; DE 2734882 A1 19790222; DE 2860232 D1 19801204; IT 1105391 B 19851028; IT 7850533 A0 19780731; US 4206217 A 19800603

DOCDB simple family (application)

**EP 78100498 A 19780726**; AT 559778 A 19780802; DE 2734882 A 19770803; DE 2860232 T 19780726; IT 5053378 A 19780731; US 92881578 A 19780728